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Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g
Országgyűlési Képviselő

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Akkor most döntési helyzetben van-e Kormány, vagy sem?” címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kákosy Csaba gazdasági és közlekedési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

A 2008. február 26-án a Gazdasági és informatikai bizottság, az Európai ügyek bizottsága ,
valamint a Külügyi és határon túli magyarok bizottsága együttes ülésén, melyen tájékoztat ó
hangzott el hazánk energiaellátásának biztonsága érdekében teendő intézkedésekről, néhány
kérdést fogalmaztam meg az Ön számára. Hozzászólásom sajnálatos módon elkerülhette az
Ön figyelmét, mert azokra nem adott választ . Élve törvény adta jogaimmal, írásbeli kérdé s
keretében kívánom megismételni az ott elhangzottakat . Kérdéseim megfogalmazása el őtt
emlékeztettem arra, hogy az Ön aláírásával benyújtott országgy űlési határozati javaslat, mely
a 2007-2020 közötti időszakra vonatkozó energiapolitikai koncepcióról szól, ninc s
összhangban a kormány által megkötni kívánt orosz gázszállító-vezeték megvalósítására
irányuló szerződés tartalmával . A parlamenti előterjesztésből szó szerint idéztem az Ön
szavait, mely a következőképp hangzik: „A hazai földgázellátás jelenleg függő helyzetben
van az orosz földgázszállításoktól . Ezen függés enyhítéséhez, továbbá az ország európai
gázpiaci pozíciójának javításához, a dél- és nyugat-európai rendszerhez való aktí v
csatlakozáshoz új beruházások szükségesek a gázszállítási infrastruktúrába . A diverzifikációs
alternatívák között nem kívánatos bármelyik projektnek prioritást biztosítani a többive l
szemben, mert a magyar kormány nincs döntési pozícióban .” Most pedig megismételném a
bizottsági ülésen elhangzott kérdéseimet, bízván abban, hogy azokra ezúttal a választ is me g
fogom kapni .



Tisztelt Miniszter Úr !

Akkor most döntési helyzetben van-e a kormány, vagy sem? Mi változott egy hét alatt? El ő
lehet-e egy hét alatt készíteni egy 250 milliárdos nemzetközi szerződést? Ha már korábban
megkezdődtek az orosz állammal történő tárgyalások, akkor miért terjesztettek a z
országgyűlés elé azzal ellentétes tartalmú dokumentumot? Miért nem folytatódott a héten az
energiapolitikai koncepció általános vitája a parlamentben? A kormány szerint a tervezet t
orosz beruházás elősegíti-e a Gazprom jelenlegi monopol helyzetének visszaszorítását az
ország gázellátásában? Mindez el ősegíti-e az annyit hangoztatott verseny kiteljesedését?
Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . február 28 .

Bencsik Jáno s
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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